
PORTABLE BLUETOOTH SPEAKER

MODEL NO.: SP917

INSTRUCTION MANUAL

*The picture is only provided for reference. Please refer to actual the unit !
SYLVANIA is a registered trademark of OSRAM Sylvania Inc. Used under licence.



Control Panel:

A. Power switch(turn on/off the speaker)
B. Mode/EQ/MIC Priority/Previous/pause&play/Next song
C. Charging interface (power in direct current 5V 1A)
D. USB/TF Input
E. Microphone Volume control
F. MIC Echo/delay control
G. Bass effect control
H. Treble(high frequency)control
I. Main volume control
J. LED display
K. Aux-in (3.5mm input)
L. MIC input
M. LED ON/OFF(Turn on/off the Light)



Entries:
Mic input/micro SD card input/USB input
Settings:
Set micro volume/echo bass/treble/General volume
The EQ function only works in the USB or TF card mode.
MIC PRI:Microphone priority, to override and reduce the sound from the speaker input and
give the microphone sound priority.
Pause/play:
-Play or stop the sound in USB/Micro SD/BT mode.
-In FM mode, short press it for auto scan and auto store all the stations after stopping scan.
Note: in LINE IN/AUX-in mode, this button has no function.
MODE
-Press briefly to enter line mode (aux-in)/USB/Micro SD/FM radio/wireless BT
-Short press this button to enter to BT mode, the display shows 'BLUE' and have a tone'
Bluetooth mode' coming out, it means in pairing mode.
ON YOUR PHONE:
1. turn on the wireless audio feature on your device (Smart phone, Tablet, etc.)
2. Select Sylvania SP917 from the list of found devices
3. Tap to connect it, there will have a tone ' Bluetooth is connected' after connected
successful.
4.If required , enter the password 0000 to confirm to paring.
5. You are ready to listen to your music.
FM RADIO function
-Turn on the power and press the MODE button repeatedly to select the FM function (the

frequency is displayed on the display).
-Press the play button to activate the automatic memorization (the tuner searches for

stations available and memorizes automatically). The number of memorized stations
depends on the reception in your area.

-Use the next/previous buttons to listen to the memorized stations.
-To select a memorized station directly, press the corresponding numeric key on the remote
control.



A.ON/OFF
Press once to turn the machine ON/OFF.

B.Pause/Play
In USB/card mode, press this button to play/pause a song.
In FM mode, press once for auto scanning or to stop auto scanning.
In LINE IN/AUX-In mode, this button has no function.

C.EQ
Press to select the following EQ modes.
The EQ only works in the USB or TF card mode.

D.Number Buttons
In USB/TF mode, press to select a song.
In FM Radio mode, press to select a channel.
For the other modes, these buttons have no function.

E.Mode
Press to select the following modes: LINE (Aux-In)/USB/card/FM
Radio/Wireless BT.

F. Mute
Press once to mute the sound under any mode.

G.Previous Song
In USB/TF mode, press once to go back to the previous song; press and hold for 3 seconds to
rewind the current song.
In Wireless BT mode, press once to go back to the previous song.
In FM mode, press once to go back to the previous channel.
In LINE IN/AUX-In mode, this button has no function.

H.Next Song
In USB/card mode, press once to skip to the next song; press and
hold for 3 seconds to fast forward.
In Wireless BT mode, press once to skip to the next song.
In FM mode, press once to skip to the next channel.



In LINE IN (AUX- In) mode, this button has no function.
I.Volume-

Press to turn the volume down in any mode.
J.Volume+

Press to increase the volume in any mode.
K.Repeat

Press to repeat one song or repeat all songs.
In Wireless BT mode, this button has no function.

L.U/SD
Press to change USB/CARD function.

To customers

Specification

Product Features

Thanks for buying mini portable speaker from us! Please take some time to read the user

manual before your using, and obey the operation guidance. It will help you have better

understanding on product’s features & function, enable you to get the best performance and

auditory sense.

1. Power: 100W P.M.P.O

2. Functions:USB/TF/Wireless BT/MIC-in/Line in

3. Echo and Microphone priority

4. BASS/Treble control,and 3 bands EQ

5. Impedance: 6 ohms x 2

6. Speaker unit:woofer 6.5 inch x 2,With tweeter

7. Power input: DC 5V /1A or above

8. Battery:lithium battery 3.7V/3600mA

9. Bluetooth specification: bluetooth 4.2

10.

1. Fashionable and chic moulding

2. Pure and graceful sound

3. Can connect DVD player, PC, Cellphone, MP3/4/5 etc..

4. High price-performance ratio.



Installation and placement

Maintenance

Matters need attention

Battery matters needing attention

1. When you use this product, put it in dry ventilated place

2. Connected to the power source and the audio signal. Adjust the control button

according to your needs.

1. Pull the plug off after using this product in time. Be careful of the dust and dirt.

2. If have distortion of sound, please turn down the volume.

3. Please make sure the sound is safe for hearing when using and turn down the volume in a

minimum state.

1. Keep the speaker far away from flame ignition source, water-drop, water-splash.

2. It is strictly prohibited to open the speaker without professional guidance.

1. You’d better turn off the device before battery charging.

2. The red LED will be on during charging. When the battery is fully charged the red LED will

turn into green.
3. Playing time: 3-5 hours

4. Please charge the machine when sound getting stuck or weak,

5. You should charge the device before the battery capacity being used up.



NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a
Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions,
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this
equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which
can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to
try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for
compliance
could void the user's authority to operate the equipment.
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the
following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.

For service assistance and product information, please call 1-800-968-9853
Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15 ,MISSISSAUGA, ONTARIO L5S 2A3
www.curtis.com

http://www.curtis.com


To make a warranty claim, do not return this product to the store. Please email
support@curtiscs.com or call 1-800-968-9853.

90 day Warranty

This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a
period of ninety (90) days from the date of original purchase. During this period, your
exclusive remedy is repair or replacement of this product or component found to be
defective, at our option; however, you are responsible for all costs associated with
returning the product to us. If the product or component is no longer available, we will
replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a replacement being sent,
the product must be rendered inoperable or returned to us.

This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in
conformity with the printed directions., or damage to the product resulting from
accident, alteration, abuse, or misuse. This warranty extends only to the original
consumer purchaser or gift recipient. Keep the original sales receipt, as proof of
purchase is required to make a warranty claim. This warranty is void if the product is
used for other than single-family household use or subjected to any voltage and
waveform other than as on the specified rating on the label (e.g., 120V~60Hz).

We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by
breach of express or implied warranty. All liability is limited to the amount of the
purchase price. Every implied warranty, including any statutory warranty or
condition of merchantability or fitness for a particular purpose, is disclaimed
except to the extent prohibited by law, in which case such warranty or condition
is limited to the duration of this written warranty. This warranty gives you specific
legal rights. You may have other legal rights that vary depending on where you live.
Some states or provinces do not allow limitations on implied warranties or special,
incidental, or consequential damages, so the foregoing limitations may not apply to
you.

For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance.

mailto:support@curtiscs.com


HAUT-PARLEUR BLUETOOTH FÊTE

MODÈLE NO.: SP917

MANUEL D’INSTRUCTION

* L’image n’est fournie qu’à des fins de référence. S’il vous plaît se référer à
l’unité réelle!
SYLVANIA est une marque déposée de OSRAM Sylvania Inc. utilisée sous licence.



PANNEAU DE CONTRôle :

A. Interrupteur d’alimentation général
B. Mode (BT, USB / SD / AUX / FM)
EQ (Pop, Rock, Jazz, Classique ou Flat) Priorité au micro / Précédent / Pause / Lecture
/ Titre suivante
C. Entrée d’alimentation DC5V
D. Entrée USB / Carte Micro SD
E. Contrôle du volume microphone
F. Contrôle de l’Echo
G. Contrôle des BASS
H. Contrôle des aigus
I. Contrôle du volume général
J. Afficheur LCD
K. Entrée AUX/LINE (entrée 3.5mm)
L. Entrée Micro



Entrées :

Entrée Micro / Entrée Carte Micro SD / Entrée USB

Réglages :

Réglez Volume Micro / Echo Bass / Aigus / Volume général
La fonction EQ fonctionne uniquement en mode carte USB ou TF.
MIC PRI: priorité microphone, pour remplacer et réduire le son de l’entrée
haut-parleur et donner la priorité sonore du microphone.
Pause/Play :
- Jouer ou stopper le son en mode USB / Micro SD / BT.
-En mode FM, appuyez brièvement dessus pour le balayage automatique et le
magasin automatique toutes les stations après l’arrêt de balayage.

Note : En mode LINE IN / AUX-in, ce bouton n’a aucune fonction.

MODE :
- Appuyez brièvement pour passer en mode Ligne (Aux-in) / USB / Micro SD / FM
Radio / sans fil BT
-Appuyez brièvement sur ce bouton pour entrer en mode BT, l’écran affiche ‘bleu’et
ont un ton ‘mode Bluetooth’ sortant, cela signifie en mode de couplage.
SUR VOTRE TELEPHONE :
1. Allumez la fonction audio sans fil sur votre appareil (smartphone, tablette, etc.)
2. Sélectionnez Sylvania SP917 dans la liste des périphériques trouvés
3. Touchez pour le connecter, il y aura une tonalité’Bluetooth est connecté’après la
connexion réussie.
4. si nécessaire, entrez le mot de passe' 0000 'pour confirmer l’appariement.
5. vous êtes prêt à écouter votre musique.
FONCTION RADIO FM
- Mettez l’appareil sous tension et appuyez à plusieurs reprises sur la touche
MODE
-Allumez l’alimentation et appuyez à plusieurs reprises sur la touche MODE pour
sélectionner la fonction FM (la fréquence s’affiche sur l’afficheur).
-Appuyez sur le bouton de lecture pour activer la mémorisation automatique (l’
accordeur recherche les stations disponibles et mémorise automatiquement). Le
nombre de stations mémorisées dépend de la réception de votre région.
-Utilisez les boutons suivant/précédent pour écouter les stations mémorisées.
-Pour sélectionner directement une station mémorisée, appuyez sur la touche
numérique correspondante de la télécommande.



A. ON/OFF
Appuyez une fois pour allumer/éteindre la machine.

B. pause/lecture
En mode USB/carte, appuyez sur ce bouton pour lire/suspendre une chanson.
En mode FM, appuyez une fois pour le balayage automatique ou pour arrêter le balayage
automatique.
En mode LINE IN/AUX-in, ce bouton n’a pas de fonction.
C. EQ
Appuyez sur cette touche pour sélectionner les modes d’égalisation suivants.
L’égaliseur fonctionne uniquement en mode carte USB ou TF.
D. touches numériques

En mode USB/TF, appuyez sur pour sélectionner une chanson.
En mode radio FM, appuyez sur pour sélectionner un canal.
Pour les autres modes, ces boutons n’ont pas de fonction.

E. mode
Appuyez sur pour sélectionner les modes suivants: ligne (aux-in)/USB/card/FM
Radio/sans fil BT.

F. MUTE
Appuyez une fois pour couper le son sous n’importe quel mode.

G. chanson précédente
En mode USB/TF, appuyez une fois pour revenir à la chanson précédente; Maintenez enfoncé
pendant 3 secondes pour rembobiner le morceau en cours.
En mode BT sans fil, appuyez une fois pour revenir à la chanson précédente.
En mode FM, appuyez une fois pour revenir au canal précédent.



En mode LINE IN/AUX-in, ce bouton n’a pas de fonction.
H. Next Song

En mode USB/carte, appuyez une fois pour passer à la chanson suivante; Appuyez sur et
Maintenez enfoncé pendant 3 secondes pour avancer rapidement.
En mode BT sans fil, appuyez une fois pour passer à la chanson suivante.
En mode FM, appuyez une fois pour passer au canal suivant.
En mode LINE IN (AUX-in), ce bouton n’a pas de fonction.

I. volume-
Appuyez pour baisser le volume dans n’importe quel mode.
J. volume +
Appuyez sur pour augmenter le volume dans n’importe quel mode.
K. répéter

Appuyez sur pour répéter une chanson ou répéter toutes les chansons.
En mode BT sans fil, ce bouton n’a pas de fonction.
L. U/SD

Appuyez sur cette touche pour changer la fonction USB/CARD.

Aux clients

Prérequis

Caractéristiques du produit

Merci d’ acheter mini haut-parleur portable de nous! Veuillez prendre le temps de lire le
manuel de l’utilisateur avant votre utilisation, et respectez les instructions d’utilisation. Il
vous aidera à avoir une meilleure compréhension sur les caractéristiques du produit et la
fonction, vous permettre d’obtenir les meilleures performances et le sens auditif.

1. Puissance: 100W P. M. P. O

2. Fonctions: USB/TF/sans fil BT/MIC-in/line in

3. Echo et priorité du microphone

4. BASS/TREBLE contrôle, et 3 bandes EQ

5. Impédance: 6 ohms x 2unité

6. Speaker: woofer 6,5 pouce x 2, avec le tweeter entrée

7. Power: DC 5V/1A ou au-dessus

8. Batterie: batterie au lithium 3.7 V/3600mA

9. Spécification Bluetooth: Bluetooth 4.2

1. moulage à la mode et chicson
2. pure et gracieuse
3. Can connecter le lecteur DVD, PC, téléphone portable, MP3/4/5 etc.
4. rapport prix-performance élevé.



Installation et placement

Maintenance

Les questions ont besoin d’attention

Questions de batterie nécessitant une attenti

1. Lorsque vous utilisez ce produit, mettez-le dans un endroit sec ventilé
2. Connected à la source d’alimentation et au signal audio. Réglez le bouton de commande
en fonction de vos besoins.

1. Retirez la fiche après avoir utilisé ce produit dans le temps. Faites attention à la poussière et
à la saleté.
2. if ont une distorsion du son, s’il vous plaît baisser le volume.
3. s’il vous plaît assurez-vous que le son est sûr pour l’audition lors de l’utilisation et de
baisser le volume dans un État minimum.

1. Maintenez le haut-parleur loin de la source d’ allumage de flamme, goutte d’ eau,
eau-éclaboussure.
2.It est strictement interdit d’ouvrir le haut-parleur sans guidage professionnel.

1. vous feriez mieux d’éteindre l’appareil avant la charge de la batterie temps
2. La LED rouge sera allumé pendant la charge. Lorsque la batterie est complètement chargée,
la LED rouge se transforme en vert.
3. Playing: 3-5 heures
4. Please chargent la machine quand le bruit se coince ou faible,
5. vous devez charger l’appareil avant que la capacité de la batterie soit utilisée.



Remarque: cet équipement a été testé et jugé conforme aux limites d’un
Appareil numérique de classe B, conformément à la partie 15 des règles de la FCC.
Ces limites sont
conçu pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles
installation résidentielle. Cet équipement génère des usages et peut émettre des
l’énergie de fréquence et, s’ il n’est pas installé et utilisé conformément aux
instructions,
peut causer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il n’y
a pas de
l’interférence ne surviendra pas dans une installation particulière. Si cette
l’équipement provoque des interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la
peut être déterminé en éteignant et en allumant l’ appareil, l’ utilisateur est
encouragé à
essayer de corriger l’interférence par une ou plusieurs des mesures suivantes:
-Réorienter ou déplacer l’antenne réceptrice.
-Augmenter la séparation entre l’équipement et le récepteur.
-Raccorder l’appareil à une prise sur un circuit différent de celui auquel le
récepteur est branché.
-Consulter le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l’
aide
Modifications ou modifications non expressément approuvées par la partie
responsable de la conformité
peut annuler l’autorisation de l’utilisateur d’utiliser l’équipement.

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. L’opération est soumise
aux deux conditions suivantes:
(1) cet appareil ne peut pas causer d’interférences nuisibles, et
(2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences
pouvant
provoquer un fonctionnement indésirable.

Pour obtenir assistance et information appelez: 1-800-968-9853
Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15, MISSISSAUGA (ONTARIO) L5S 2A3
www.curtis.com



Pour faire une demande de garantie, ne retournez pas ce produit au magasin. Veuillez envoyer un
courriel électronique à support@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853.

90 jours de garantie

Ce produit est garanti contre tout défaut de matériel et de fabrication pendant une période de

quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date d'achat d'origine. Pendant cette période, votre seul

recours est la réparation ou le remplacement de ce produit ou composant jugé défectueux, à notre

choix; Cependant, vous êtes responsable de tous les coûts associés au retour du produit. Si le produit

ou le composant n'est plus disponible, nous le remplacerons par un produit similaire de valeur égale ou

supérieure. Avant l'envoi d'un produit de remplacement, le produit doit être rendu inutilisable ou nous

être renvoyé.

Cette garantie ne couvre pas le verre, les filtres, l’usure normale, une utilisation non conforme aux

instructions imprimées, ni les dommages matériels résultant d’un accident, d’une altération, d’une

utilisation abusive ou abusive. Cette garantie s’applique uniquement à l’acheteur initial ou au

destinataire du cadeau. Conservez le reçu de vente original, car une preuve d'achat est nécessaire pour

faire une réclamation de garantie. Cette garantie est annulée si le produit est utilisé pour un usage

autre que domestique ou s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle indiquée sur

l'étiquette (par exemple, 120V ~ 60Hz).

Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et consécutifs causés par

une violation de la garantie explicite ou implicite. Toute responsabilité est limitée au montant du prix

d'achat. Toute garantie implicite, y compris toute garantie légale ou condition de qualité

marchande ou d'adéquation à un usage particulier, est refusée sauf dans la mesure où la loi

l'interdit, auquel cas cette garantie ou condition est limitée à la durée de cette garantie écrite.

Cette garantie vous confère des droits légaux spécifique. Vous pouvez avoir d'autres droits légaux qui

varient selon votre lieu de résidence. Certains états ou provinces n'autorisant pas les limitations de

garanties implicites ou de dommages spéciaux, accessoires ou indirects, les limitations ci-dessus

peuvent ne pas vous concerner.

Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur votre appareil.


